
 

PREGUNTES AL PLE DE NOVEMBRE 2023 

 

 Pregunta 1 
 
Nom MÒNICA 

Formula la teva pregunta o comentari 

Hola! ¿Per quan està prevista la reforma o adequació de la rotonda que hi ha en la confluència del carrer 
Beat Oriol/carretera de Ripollet/ Narcís Monturiol de Mas Rampinyo? 

És un perill l’estat actual d’aquesta rotonda. Els que passem cada dia per allà ho veiem. Gràcies!!  

 Pregunta 2 

Nom JORDI 

Formula la teva pregunta o comentari 

M’agradaria saber si hi ha previst d’incloure el tram de carrer Bogatell entre Av. de la Ribera i el carrer 
Jaume I en les obres de millora de la Av. de la Ribera que s’estan executant. 

En cas contrari, m’agradaria conèixer la previsió de la reparació necessària del carrer que s’ha agreujat a 
causa d’aquestes obres. 

Per últim, voldria conèixer la viabilitat de fer aquest tram de carrer mes accessible als peatons, traient 
l’asfalt de igual forma que els nous trams de Av de la Ribera propers a carrer Bogatell. Gràcies. 

 Pregunta 3 

Nom ALFONSO 

Formula la teva pregunta o comentari 

Para cuando está previsto asfaltar la riera de Terra Nostra? 

En el caso de que no haya fecha, porqué motivos y qué se va ha hacer para solucionarlo? 

 Pregunta 4 

Nom MANOLO 

Formula la teva pregunta o comentari 

Qué soluciones se van a tomar con el aparcamiento en Can Sant Joan? Este sábado se estuvo multando 
alrededor del campo de fútbol y anteriormente se ha estado multando en la calle Estación. No todo el 
mundo puede permitirse pagar 100€ de parking y no hay para alquilar. 

Cuando se va a quitar la carga y descarga de la calle Viver? El Condis lleva unos meses cerrado ya. 

Gracias, espero respuesta, ya que en el anterior plenario realice pregunta y a día 28/11/2023 sigo sin 
respuesta.  

 Pregunta 5 

Nom JOSÉ MARÍA 

Formula la teva pregunta al Ple municipal 

Soy vecino de la zona 21 y desearía preguntar, en el 3º punto que se propone en la página 9 del 
expediente 3/2020/PU. Si los 6 meses que se indican que se va a exponer este expediente, implica que 
podamos dar nuestra opinión como vecinos afectados por el plan y si es ese el caso cómo se canaliza 
dicha opinión. Y si necesitamos aportar un informe propio de alegaciones a este expediente, solo 
disponemos de ese tiempo de 6 meses o tenemos alguna otra forma de alegar. 
 



 

 Pregunta 6 

Nom GABRIEL 

Formula la teva pregunta al Ple municipal 

Estan els tècnics de l'ajuntament intentant aprovar inicialment la modificació puntual del Pla general 
metropolità - Àmbit de la Zona 21 de Terra Nostra de Montcada i Reixac sense l'aprovació de l’associació 
de veïns de Santa Maria Zona 21? No creieu que abans de llençar endavant un pla tan important com 
aquest i que ja ha estat aturat en diverses ocasions per sentencies judicials, seria pertinent portar-lo a 
terme amb el vist i plau dels veïns afectats? Segons els nostres assessors legals, la zona del Pinar no es 
apta per construir 83 vivendes noves en el Pinar, donat que s'ha de respectar el perfil natural de la 
muntanya regenerat i no es pot construir amb un desnivell tan important. Com pensa l'ajuntament 
sortejar aquesta llei per donar cabuda a totes les vivendes que pensen construir? Son conscients els 
tècnics i responsables de l'ajuntament dels prejudicis que suportaran els veïns de la zona del Pinar? 
Aquests prejudicis no seran els mateixos que a la resta de la Zona 21 i crearan desigualtats greus al 
nostre barri. 

 Pregunta 7 

Nom DOLORES 

Formula la teva pregunta al Ple municipal 

Pinar Zona 21: Preocupados por la elevada construcción de pisos en el Pinar, ¿sería posible rebajar la 
cantidad de 83 pisos previstos en la aprobación inicial? En caso afirmativo ¿qué porcentaje se podría 
rebajar? 

 Pregunta 8 

Nom SERGI 

Formula la teva pregunta al Ple municipal 

La zona del Pinar només té accés a través del carrer Molina i sortida per Canigó/Mercè Rodoreda. Teniu 
en compte la inviabilitat de convivència en afegir tanta gent en una zona que no te més que una sortida? 
Es passa de ser una zona de residència tranqui-la amb la quantitat de veïns actuals a més que duplicar el 
número en un espai molt tancat. Això comporta augment de trànsit en zona no apte. A més, l'últim 
edifici del Pinar ja mostra signes de deteriorament doncs aquest terreny no està adequat per edificis 
d'aquesta magnitud, sinó cases com les que hi ha en el veïnat. S'ha de tenir en compte que fer obres de 
gran magnitud suposarà un deteriorament als veïns que ja vivim i tenim edificacions dels anys 30 i que 
s'estan veient afectades amb esquerdes de la última gran obra de pavimentació dels carrers. Creieu 
oportú una reparcel·lació de edificis tant concentrat en un sol punt en comptes de distribuir en altres 
zones i no aglutinar? 

 Pregunta 9 

Nom  NIEVES 

Formula la teva pregunta al Ple municipal 

¿En el Pinar se podrán construir 82 pisos? Creemos que no se ha valorado correctamente la afectación a 
la zona del Pinar, ya que la zona se degradaría en todos los sentidos: alta densidad, congestión 
movilidad... Si sumamos 83 pisos en el Pinar más las viviendas que ahora acceden por el Carrer de la 
Molina, ese único acceso... sumarían más de 130 viviendas. Con sus respectivas familias y vehículos. 
¿Son conscientes de la repercusión real de esa construcción masiva en la zona? 

 


